
Acta_de_l’assemblea_general ordinària de l’Agrupació Excursionista de 
Martorell (any 2016) 
 
Dijous 26 de maig de 2016, a les 9 del vespre, al local de l’entitat. Hi assisteixen                 
els membres de la Junta directiva X. Tió (President), I. Soriano, W. Wiesen i A. Bellés,                
i sis socis més. 
 
Temes tractats, segons l’ordre del dia (annex 1) i acords adoptats 
 
1. Es llegeix i s’aprova per assentiment l’acta corresponent a l’assemblea general            
ordinària de l’any 2015. 
 
2. Informe del President - En primer lloc remarca que l’actual junta porta ja 4 anys en                 
exercici, més de la meitat del mandat, i tot seguit agraeix la feina feta pels membres                
de la Junta directiva i altres socis que col·laboren directament en l’organització de les              
activitats de l’Agrupació. També informa dels següents temes:  

- El Club de Bàsquet Martorell fa una exposició commemorativa del 40è aniversari             
al nostre local, per a la que hem cedit els panells que fem servir pel concurs de                 
fotografia. Ha calgut fer una reorganització del local, que tornarà a la normalitat un              
cop s’acabi l’exposició, el mes de juny.  

- A la data de l’assemblea, el nombre de socis es manté estable respecte d’anys                
precedents. En tenim 166 al corrent de pagament (quota 2016), dels que prop de la               
meitat corresponen a grups autònoms (les colles de Carles Muntané i de Sant             
Sadurní).  

- Els cicles de sortides s’han desenvolupat sense gaire novetats. Durant el curs             
2015-16 s’han organitzat dues sortides mensuals, una d’Iniciació i una d’altra de            
Senderisme o de Muntanya; a diferència del curs passat, s’han pogut fer totes les              
sortides programades. 

- El grup de muntanya i escalada constituït l’any passat segueix organitzant            
sortides en col·laboració amb un altre grup d’Olesa. D’altra banda, el nostre soci S.              
Espuña demana formar un grup de curses de muntanya, cosa que anunciarem a la              
nostra web.  

- Es proposa promoure i potenciar les activitats conjuntes tant amb els nostres             
grups autònoms (C. Muntané, Sant Sadurní) com amb altres entitats. 

- Pel que fa a les subvencions de l’Ajuntament, fa anys que no es demanen ateses                
tant per les dificultats per tramitar-les primer i justificarles després, com per la bona              
situació econòmica de l’entitat (veure apartat 4) 

- Es planteja la possibilitat d’obrir un compte a Triodos Bank per dipositar-hi una              
part dels fons de l’entitat, no necessària per cobrir els despeses del dia a dia.  
 
3. Aprovació de les línies de gestió de la Junta - S’aproven per assentiment. 
 
4. Informe del tresorer i aprovació dels comptes de l’any 2015 i del pressupost per al                
2016 - El tresorer informa del balanç dels comptes de l’entitat de l’exercici de 2015               
(annex 2), que corresponen en realitat al període desembre 2014-novembre 2015, és            
a dir abans de la tramitació de les llicències FEEC per al 2016. Els comptes presenten                
un superàvit de 659,56 €. Com els exercicis precedents, el gruix dels moviments             



correspon sobretot a les renovacions de llicències, i també a l’assegurança de            
responsabilitat civil de la Junta. 

Es presenta també el pressupost per al 2016 (annex 2), considerat conservador,            
amb una previsió d’ingressos de 2.130 €, de despeses de 1.560 €, i per tant un                
superàvit de 570 €.  

S’aproven per assentiment tant els comptes de 2015 com el pressupost per al             
2016. 
 
5. Torn obert de paraules. – S’obre un debat entre els assistents en relació amb el                
concurs de fotografia de l’AEM, que enguany arriba a la 25a edició, i que en les                
darreres edicions ha experimentat una davallada de participació. Aquestes són          
algunes de les idees/propostes sorgides: 

. Exposar enguany les fotos premiades (o bé una selecció) a les edicions             
precedents del concurs per commemorar la 25a edició. 

. Aniria bé incrementar l’import dels premis, i potser crear-ne de nous, com ara un               
d’infantil 

. Mantenir el format del concurs enguany, però plantejar canvis de cara a la 26a               
edició (2017) de cara a potenciar la participació. Una bona opció seria fer les trameses               
de les fotos en format digital i per web, per després fer-ne una selecció d’unes 60, que                 
s’imprimirien a càrrec de l’Agrupació, s’exposarien i se sotmetrien a votació popular,            
com fins ara. 

. S. Espuña proposa millorar la comunicació de l’Agrupació mitjançant la creació            
d’un grup de Facebook (o de Twitter). Això facilitaria la difusió de les activitats i també                
l’intercanvi de fotos entre els membres/socis. 
  
 
 
El President El Secretari 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
ANNEX 1 - CONVOCATÒRIA DE L’ASSEMBLEA DE 2016  
 

 
 
 

 
 
 



ANNEX 2 - COMPTES DE L’ENTITAT (ANY 2015) I PRESSUPOST (ANY 2016) 
 

 




